

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research and Construction of Multi-Terminal Network Learning Resource System

(面向多终端的网络学习资源系统的研究与构建)

J. Z. WANG, N. CHEN.....1

Development and Application of “Student Work Page” in the Course of “Hydraulic Pneumatic System Installation and Adjustment” in Higher Vocational Education

(高职“液压气动系统安装与调试”课程“学生工作页”的开发与应用)

X. H. ZHAO.....9

Research on the Curriculum Construction of Entrepreneurship Education in Chinese Universities—Inspiration from Harvard University’s Entrepreneurial Education Curriculum Construction

(我国高校创业教育课程建设研究——从美国哈佛大学创业教育课程建设中得到的启示)

J. KANG.....15

Research on “Microeconomics” Curriculum Based on English Teaching Mode in Higher Vocational College

(全英文教学模式下的高职《微观经济学》课程体系构建研究)

C. D. LIU, Q. XIAO.....21

The Application of Flipped Classroom Teaching Mode in the Teaching of General Psychology

(翻转课堂教学模式在《普通心理学》教学中的应用)

A. L. YANG.....26

Vocational Education in the Context of Lifelong Learning

(终身学习背景下的职业教育)

Y. X. WANG.....30

Instructional Design and Practice on Micro-Teaching of UG Mould Parts Digital Machining Course

(微课在 UG 模具零件数字化加工课程中的教学设计与实践)

Y. D. REN, H. B. WANG.....34

Research on Improving the Quality of Job Training for Direct Recruiting Sergeant

(直招士官任职培训质量提高对策分析)

D. X. WANG, H. D. WANG, M. S. YANG.....39